
Tarih – saat :15.08.2008 – 18.00 / 20.00 

Yer : Büyükşehir Belediyesi Encümen Salon 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu,ve gündem 07.08.2008 tarihli Genel kurul değerlendirilmesi olarak 
belirlendi. 

01 Ağustos 2008 tarihli toplantı tutanağı sekreter tarafından okunarak onaylandı. 

Tarafımıza gelen Kent Konseyinin 2008 / 84 sayılı yazısının ekinde bulunan Çevre 
grubunun 04.08.2008 tarihli raporu üyelere okundu ve ilgilerinden dolayı Çevre 
Grubuna teşekkür edilip, konu görüşülerek cevap verilmesine karar verildi. 

Başkan Kemal KÜÇÜKCAN üyelerden Eğitim Çalışma Grubu raporu ,sunumu ,ve Kent 
Konseyi toplantısının öz eleştirisini yaparak,üyelerin pozitif ve negatif görüşlerini 
belirtmelerini istedi.Söz alan; 

Eyyüp ÖZCAN : Çok yoğun bir çalışmanın ürünü olarak E.Ç.G olarak bir rapor 
çıkardık. Bu raporda Gaziantep ‘in Eğitim durumun tarafsız olarak bir fotoğrafını 
çektik.Çözüm önerileriyle birlikte bu raporu Kent Konseyi genel kurul toplantısında 
sunduk. Buna göre ; bu toplantı yaz şartlarına rağmen çok yoğun bir katılımla 
gerçekleşti. Kemal KÜÇÜKCAN güzel bir giriş konuşması yaptı. Sevilay ŞAHİN özetin 
özeti bir şekilde sunumu yaptı. 

Çalışma grubumuz ,inanıyorum ki herkesin zihninde yeni ampuller yakmayı başardı ve 
herkes payına düşen mesajı aldı.Genel kurulda ben Oda başkanlarından da, 
Milletvekillerinden de,STK ve Basın temsilcilerinden bu sinyali yakaladım. Bence biz 
Eğitim Çalışma Grubu olarak üzerimize düşen görevi layıkıyla tamamladık,dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Biz asıl şimdi göreve başladık. Tespitlerimizi yaptık,artık eylem 
planı ve yol haritası çizeceğiz. E.Ç.G olarak yapılacak olan eylem planının çekirdek 
kadrosuyuz. Artık bu söylediğimiz şeyleri yapma aşamasında geçiyoruz dedi. 

Eyyüp ÖZCAN : Toplantı üyelerine şöyle bir öneride bulundu. Uygun görürseniz Kent 
Konseyi Genel kurulundan genişletilmiş toplantı talebinde bulunalım. Bu toplantımızın 
sonunda böyle bir karar alalım. Yaptığımız son genel kurul toplantısında alınan karar 
gereğince ,eylem planı hazırlamak için muhatabımız olacak kişilerle 
gündemli,donanımlı bir görüşme yapalım,dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Bu muhatabımız olacak kişiler Kent Konseyi Yürütme Kurulu ile 
bir araya gelerek birlikte tespit edelim, veya kendi eğitim çalışma Grubumuz olarak 
biz belirleyelim,dedi Ayrıca yaptığımız bu çalışmalar ile ilgili Yürütme kurulunun 
görüşlerini alamadık.Bu vesileyle bu iştişareyide yapmış oluruz dedi. 



Eyyüp ÖZCAN : Henüz Kent Konseyi genel Kurul sonuç bildirgesi hazırlanmamış. Biz 
E.Ç.G olarak bu raporu meclise götürmek üzere her türlü katkıyı sağlamaya hazırız, 
dedi. 

Osman KURTGÖZ ; Biz engelliler raporunu hazırlarken görevli arkadaşlardan biri 
bulunmayınca sıkıntı yaşayacağımızı düşünmüştüm. 

Ancak ;Kemal KÜÇÜKCAN son derece emek vererek gecesini gündüzüne katarak bu 
raporu hazırlamamıza yardımcı oldu.Kendisine ve ofis çalışanlarına başta Elif DİREK 
ve Mehmet YILDIRIM olmak üzere çok teşekkür ettiğini söyledi. 

Genel kurul toplantısında şöyle bir eksiklik olduğunu gördüğünü de sözlerine 
ekledi;Toplantıda Okul Müdürlerinin ve Eğitimle ilgili Vali yardımcısın da olmasını ve 
bu çalışmaları izleyip dinlemesi gerektiğini isterdim, dedi. 

Celal KARTAL : Salonun fiziki yapısından dolayı bizler kendimizi yeterince ifade 
edemeyeceğimiz şekilde ayrı bir bölümde yer aldık bu bir eksiklikti. Ayrıca Kent 
Konseyi üst grubunun sunuma müdahil olması da beni rahatsız etti. Sunumda biraz 
daha görselliğe ağırlık verilse daha akılda kalıcı olabilirdi. Bu raporun hazırlanması 
esnasında emeği geçen herkese özellikle Kemal KÜÇÜKCAN ve ofis ekibine teşekkür 
ediyorum. Eğitimde kalitenin artırılabilmesi için kurullar arasında koordinasyon olması 
gerekir. 

Yöneticiler arasında Barış olmadığı taktirde yapılan hiçbir iş sonuca bağlanmaz.Bir an 
önce bu barış sağlanmalıdır. 

Ayrıca ben Sayın Belediye Başkanımız,Valimiz ve İl Milli Eğitim Müdüründen bu 
raporla ilgili bir demeç vermesini ve basınla paylamasını isterdim, bunu üzüntüyle 
karşıladığını ifade etti.. 

Kent Konseyi sunumunu da herkes onayladığına göre biz kısa vadede acil eylem 
planımızı hazırlayalım ve bunun resmi yazısını yazalım. 

Amacına yönelik bir hizmet verebilmek için ekibimizi belirleyelim,çekirdek kadromuzu 
oluşturalım,dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Biz birinci kademeyi bu raporu hazırlayarak tamamladık.Şimdi 
sıra çok daha önemli olan ikinci kademeyi hazırlamak,Bunun içinde yeni bir 
yapılanmaya ihtiyacımız olacak. İlgililerle oturup bu raporu ele almamız ve görüşlerine 
başvurmamız gerekiyor.dedi. 

Elvan GöZüYUKARI : Güçlendirilmiş bir ekiple eylem planını hazırlayalım. İlgili Kurum 
ve Kuruluşlarla işbirliği içinde planımızı icraata geçirelim. dedi 

Celal KARTAL : Genel Kurul sunumlarından önce gündeme ilgili görüşlerimizi 
vatandaşa sorsak ve nabzını tutsak bence daha güzel olur.Genel kurulda bunu bence 
değerlendirelim, dedi. 



İhsan ERCAN : Yeni ekip kuralım ve eylem planları oluşturalım, dedi. Kemal 
KÜÇÜKCAN ve ofis çalışanlarından Elif hanım başta olmak üzere bende teşşekkur 
ediyorum dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN : Sosyal Bütçeyi İzleme Platformu’nun Okul Öncesi eğitimi 
ilgilendiren yazısını okudu,ve bu konuda araştırma yapacağını söyledi. 

Ve katılımcılara çalışmaları için teşşükkür etti,ve bir sonraki toplantı için raporlar 
doğrultunda eylem başlıklarını tespit ederek gelmeleri temennisiyle toplantıya son 
verdi. 

ELVAN GÖZÜYUKARI KEMAL KÜÇÜKCAN 
Toplantı Sekreteri E.Ç.G Başkanı 

 


